
خبر کوتاهاخبار
شهردار پایتخت خبر داد

کاهش ۴۰ درصدی ساخت وسازها در تهران

داروی داخلی تالاسمی ها تامین شد 

سخنگوی سازمان انتقال خون:

مراکز انتقال خون تجمیع می شوند

کاهش ۱۴ درصدی تولید آلاینده ها با اجرای طرح ترافیک جدید

تقویت ابزارهای تشخیص اوتیسم و گلایه ای از دانشگاه فرهنگیان

که  حاضر  حال  در  گفت:  تهران  شهردار 
۴۰درصد ساخت وسازها کاهش پیدا کرده امیدوارم 
این  از  شهرداری  مجلس،  در  ۲لایحه  تصویب  با 

فشار سخت موجود خارج شود.
شورای  کار  به  آغاز  مراسم  در  حناچی  پیروز 
کشور  وزارت  تالار  امشب  که  تهران  شهر  محلات 
اینکه در شرایط سختی به سر  بیان  با  برگزار شد 
اقتصادی  حوزه  در  فشارها  بیشترین  و  می بریم 
در  شده  انجام  بررسی های  در  کرد:  اظهار  است، 
متوجه  کشور  کلان شهر   ۱۰ بودجه ریزی  نحوه 
به  را  بودجه ای  وابستگی های  بیشترین  که  شدیم 
موضوع  این  اصلاح  برای  که  دارند  ساخت وساز 

۲لایحه به مجلس شورای اسلامی ارائه کردیم.
اقدام فشار زیادی روی  افزود: گرچه این  وی 
مدیریت شهری است، اما تلاش می شود تا بودجه 
کاهش  ساخت وساز  به  وابستگی  از  را  شهرداری 
و  ساخت  ۴۰درصد  نیز  حاضر  حال  در  و  دهیم 
جدید  شهری  مدیریت  در  ساختمانی  سازهای 

پایتخت کاهش یافته است
شهردار تهران گفت: اگر موضوعاتی که مردم 

از  به آن حساس هستند، زنده شود؛ مردم  نسبت 
شهرنشین به شهروند تبدیل می شوند.

وی با بیان اینکه در اوایل مردادماه پنجمین 
افزود:  شد،  برگزار  شورایاری ها  انتخابات  دوره 

انتخابات  برگزاری  برای  زیادی  زمان  هرچند 
نهادها  همه  همکاری  با  خوشبختانه  اما  نداشتیم، 

این انتخابات برگزار شد.
 ۱۲ شورایاری ها  انتخابات  در  گفت:  حناچی 

هزار نامزد داشتیم که بیشترین سهم برای بانوان و 
جوانان بود که باید از دولت، دستگاه های اجرایی و 

نظارتی تشکر کرد.
تمام  صورت  به  انتخابات  این  داد:  ادامه  وی 
این  که  شد  برگزار  خطا  کمترین  با  و  الکترونیک 
دستاورد بزرگی برای مدیریت شهری در انتخابات 

شورای محلات بود.
تبلیغات  برخلاف  کرد:  تصریح  تهران  شهردار 
برخی افراد که مردم در این شرایط سخت اقتصادی به 
صحنه نمی آیند در حدود ۵۱۰ هزار نفر از شهروندان 

تهرانی در این انتخابات شرکت کردند.
وی همچنین گفت: اگر بین تصمیم گیران و 
ذینفعان فاصله باشد، مدیران هر کاری که می کنند 
موجب رضایت مردم نمی شود و نقش شورایاری ها 

این است که ارتباط را ایجاد کند.
به  را  خود  شورایاری ها  اگر  افزود:  حناچی 
مردم نزدیک کنند، هیچ عقل سلیمی این نهاد را 
استفاده  این فرصت  از  اگر  و  نمی تواند حذف کند 
نکنیم، نقادان به مشکلات موجود استناد می کنند 

و نهاد شورایاری ها را تضعیف می کنند.

امور  در  بهداشت  وزارت  درمان  معاون  مشاور 
بیماری ها از تامین داروی خوراکی بیماران تالاسمی 
آهن زدای  داروی  حاضر  حال  در  گفت:  و  داد  خبر 
به  را  آن  می تواند  بیمار  که  داخلی  تولید  خوراکی 

صورت رایگان تهیه کند، در بازار وجود دارد.
وضعیت  درباره  کرمانچی  جمشید  دکتر 
تالاسمی  بیماران  تالاسمی، گفت:  بیماران  دارویی 
به طور دائمی داروهای آهن زدا مصرف کنند  باید 
خوراکی  صورت  دو  به  آهن زدا  داروهای  این  که 
به  حوزه  این  در  دنیا  حال  دارد.  وجود  تزریقی  و 
و  رفته  آهن زدای خوراکی  داروهای  سمت مصرف 
ما هم در کشور به صورت قطب بندی شده این اقدام 
تا جای ممکن  و تلاش کردیم که  دادیم  انجام  را 
مصرف آهن زدای خوراکی را افزایش داده و مصرف 
آهن زدای تزریقی را کاهش دهیم؛ چراکه اولا این 
روندی است که دنیا آن را طی کرده و دوم اینکه 
برای بیمار راحت تر است که دارویی را در طول روز 
مصرف کند تا اینکه بخواهد به صورت مرتب تزریق 
داشته باشد. زیرا تزریق هم می تواند برای بیماران 

عوارض و دردسر زیادی داشته باشد.
حتما  که  می دانیم  حال  عین  در  افزود:  وی 
تزریقی  آهن زدای  باید  بیماران  از  یکسری  برای 
این  بهداشت  وزارت  هدف  بنابراین  شود.  تجویز 
نیست که مصرف آهن زدای تزریقی به صفر برسد، 
بلکه برای یکسری از بیماران مانند کسانی که باید 
دوز بالایی از دارو را مصرف کنند، موارد اورژانسی 
و در صورت تشخیص پزشک متخصص لازم است 

که آهن زدای تزریقی وجود داشته باشد.
مصرف  رویه  بنابراین  داد:  ادامه  کرمانچی 
داروهای  سمت  به  را  بیماران  آهن زدای  داروهای 

مصرف  نسبت  بتوانیم  تا  دادیم  سوق  خوراکی 
داروی خوراکی به تزریقی را به ۶۰ به ۴۰ برسانیم.  
این  بتوانیم  این سمت رفتیم که  به  در عین حال 
وجود  دارو  این  و  کنیم  تامین  بازار  برای  را  دارو 

داشته باشد.
تزریقی  و  خوراکی  داخلی  داروی 

تالاسمی ها تامین شد
تامین  برخی مشکلاتی که در  به  اشاره  با  وی 
بود،  شده  ایجاد  تالاسمی  بیماران  خوراکی  داروی 
اظهار کرد: از آنجایی که در این زمینه تولیدکنندگان 
مختلفی وجود داشتند و ما در حال تغییر نوع دارو 
از تزریقی به خوراکی بودیم، یکسری مشکلات طی 
چند ماهه اخیر در داروی این بیماران ایجاد شد، اما 
خوشبختانه چند روز پیش طبق آخرین بررسی هایی 
تولید  خوراکی  آهن زدای  دادیم،  انجام  بازار  در  که 
داخلی که بیمار می تواند آن را به صورت رایگان تهیه 
حاضر  حال  در  دارو  این  دارد.  وجود  بازار  در  کند، 
توزیع شده و در اختیار داروخانه ها قرار گرفته است و 

بیماران می توانند آن را مصرف کنند.
در  این  بر  علاوه  اینکه  بیان  با  کرمانچی 
تزریقی  آهن زدای  کمبود  با  محدودی  زمان  مدت 
مواجه شدیم، گفت: خوشبختانه آخر هفته گذشته 
آهن زدای تزریقی هم برای کشور تامین شد و طی 
دو الی سه روز گذشته اعلام کردیم که آهن زدای 
از  توزیعش  احتمالا  که  شود  توزیع  هم  تزریقی 
درباره  حال  عین  در  می شود.  آغاز  هفته  همین 
نوع  که  می کنم  تاکید  خوراکی  آهن زدای  داروی 
ایرانی این دارو به صورت رایگان در اختیار بیماران 
قرار می گیرد و اگر بیماری اصرار داشت و یا ترجیح 
داد که از نوع خارجی دارو استفاده کند، حتما باید 

هزینه ای را به عنوان هزینه جانبی بپردازد.
داروی ایرانی تالاسمی با کیفیت است

البته اعلام می کنم که موارد  تاکید کرد:  وی 
تولید داخلی با اطمینان از کیفیت دارو و با تایید 
بیماران  که  است  داروهایی  دارو،    و  غذا  سازمان 
مصرف کردند، رضایت کامل داشتند و برای بیمار 
بیماران  به  ما  توصیه  بنابراین  است.  پذیرش  قابل 
این است که از آهن زداهای خوراکی داخلی مصرف 
کنند. به هر حال نوع خارجی این دارو هم وجود 
دارد، اما بیمار باید مابه التفاوت قیمت داروی ایرانی 
به خارجی را بپردازد. البته داروی تزریقی وارداتی 
تزریقی  نوع  مصرف  به  که  بیمارانی  برای  و  است 

دارو نیاز دارند، رایگان است.
درباره  بهداشت  وزارت  درمان  معاون  مشاور 
از  باید  پزشک  تایید  بر  بنا  و  حتما  که  بیمارانی 
گفت:  کنند،  استفاده  خارجی  خوراکی  داروی 
داروی  از  که  باشد  الزام  حتما  که  موردی  تاکنون 
خارجی مصرف کند،   برایمان تثبیت شده نیست، 
اما اگر فردی چنین مشکلی دارد، می تواند به مراکز 
جامع بیماران خاص مراجعه کند و تلاش می کنیم 

تا حداکثر تسهیلات را به او ارائه دهیم.
برای  بیمه ای  مبنای  تغییر  سرانجام 

داخلی تالاسمی ها
کرمانچی درباره تغییر مبنای پوشش بیمه ای 
بیماران  داخل  تولید  و  خوراکی  داروی  برای 
داروی  نوع  دو  حاضر  حال  در  گفت:  تالاسمی، 
و  دارد  وجود  بازار  در  داخلی  خوراکی  تالاسمی 
این  است.  تکمیل  حال  در  توزیعش  جدید  داروی 
بیماران هستند که باید بین این ها انتخاب کنند. به 
نوع دارو مقداری  تغییر  هر حال طبیعی است که 

فرمول های  توجه کرد که  باید  البته  است.  زمان بر 
جدیدی  داروی  تولید  دارویی  موارد  و  شیمیایی 
هم خوب و با کیفیت است. هر دو دارو هم تحت 
پوشش بیمه قرار دارند و هیچ دارویی از بیمه خارج 
نشده است، اما چون هزینه داروی قبلی بیشتر بود 
پوشش  مبنای  است،  ارزان تر  که  جدید  داروی  و 
داروی  برای  باید  بیمار  است،  گرفته  قرار  بیمه ای 
قبلی مقداری هزینه بپردازد. اما داروی جدید برای 

بیماران رایگان است.
داروی جدیدی تالاسمی ها عوارض ندارد

عوارض  بحث  دارویی  در  اگر  کرد:  تاکید  وی 
موضوع  به  نسبت  خودمان  باشد،  مطرح  پزشکی 
حساسیم و به موضوع ورود می کنیم، اما این دارو 
هیچ عوارض پزشکی ثابت  شده ای ندارد، اما تغییر 
را طی  آن  که  است  بیماران کمی سخت  در  دارو 
و  غذا  سازمان  حال  عین  در  می بریم.  پیش  زمان 
نظارت  مورد  را  داروها  مرتب  صورت  به  هم  دارو 
یا  بیمار  از سوی  که  عارضه ای  هر  و  می دهد  قرار 
پزشک گزارش شود، بلافاصله آن را اصلاح می کند. 
و  است  تولید  حال  در  هم  جدید  داروی  بنابراین 
بیماران  برای  که  داریم  اطمینان  کیفیت خوبی  با 

عارضه ای ایجاد نمی کند.
شرایط  حال  هر  به  داد:  ادامه  کرمانچی 
اقتصادی کشور به نحوی است که باید در هزینه ها 
دقت کرد و گاهی موارد اینچنینی پیش می آید. اما 
ترجیح مان این است که تغییرات دارویی به تدریج 
و در طول زمان اتفاق بیفتد. زمانی که می خواستیم 
این  کنیم  تبدیل  به خوراکی  را  تزریقی  آهن زدای 
پروژه را در عرض یکسال پیش بردیم. بنابراین باید 

به تدریج تغییرات دارویی انجام شود.

که  سیاست هایی  از  یکی  گفت:  خون  انتقال  سازمان  سخنگوی 
سازمان انتقال خون ایران دنبال می کند، متمرکز کردن مراکز انتقال خون 
در کشور است تا ظرفیت اهدای خون در این مراکز را به ۲۰ هزار واحد 

برساند؛ بر این اساس تجمع این مراکز در دستور کار قرار گرفته است.
بشیر حاجی بیگی روز جمعه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: 
یکی از چالش ها و مشکلات انتقال خون در کشورهای در حال توسعه در 

نظر نگرفتن هزینه - فایده در انتقال خون است.
وی ادامه داد: در مراکز انتقال خون کشورهای توسعه یافته حداقل ۲۰ 
هزار واحد خون دریافت می شود در حالی که این میزان در مراکز انتقال خون 
کشورهای در حال توسعه، ۵ هزار واحد خون اهدایی است، این موضوع نه تنها 
اقتصادی نیست، بلکه انگیزه را در نزد نیروها و کارکنان این مراکز برای انجام 

کارهای لازم، کاهش می دهد.
که  سیاست هایی  از  یکی  گفت:  خون  انتقال  سازمان  سخنگوی 
سازمان انتقال خون ایران دنبال می کند تا اجرایی شود، متمرکز ساختن 
مراکز انتقال خون در کشور است که ظرفیت اهدای خون در این مراکز 
را به ۲۰ هزار واحد برسد، برای همین به دنبال ادغام مراکز و تعطیلی 
مراکز کوچک و کم بازده است، البته برای دسترسی به نیازهای خون، از 

طریق  بانک های خون در سراسر کشور این کار فراهم می شود و برای 
واحدهای کوچک انتقال خون، از طریق مراجعات سیار و کوتاه مدت بر 

اساس پاسخگویی، میزان اهدای خون را مدیریت می شود.
وی افزود: تمرکز آزمایش های خون در چند نقطه، یکی از ابزارهای 
کنترل کیفیت خون به شمار می رود، در حالی که ما بیش از ۴۰ مرکز 
در کشور برای این کار داریم، در آمریکا ۸ مرکز و در کانادا تنها ۶ مرکز 
برای انجام آزمایش های خون وجود دارد، ما نه منابع مالی کافی داریم و 
نه اقتصاد سلامت کشورمان اجازه می دهد که چنین هزینه هایی ایجاد 
کنیم، راه بسیار سخت و دشواری پیش رو داریم و اجرای آن، یکی از 
بزرگ ترین چالش های حوزه انتقال خون است که با آن مواجه ایم اما، آنچه 

مسلم است، باید به این سمت حرکت کنیم.
حاجی بیگی گفت: یکی دیگر از برنامه های سازمان انتقال خون 
ایران تجمیع آزمایشگاه های انتقال خون در مراکز بزرگ انتقال خون 
انتقال خون  است و بر این اساس به طور مثال آزمایشگاه  اداره کل 
استان تهران، چهار استان البرز، قم، گیلان و قزوین را تحت پوشش 

قرار می دهد.
وی اضافه کرد:در این آزمایشگاه، آزمایش های مرتبط با فرآورده های 

خون این استان ها در تهران انجام می شود و از اقدامات مؤثر سازمان انتقال 
خون ایران در راستای تضمین سلامت خون های اهدایی است.

سخنگوی سازمان انتقال خون گفت :حداقل در ۱۵ استان بزرگ 
کشور، مراکز جامع اهدای خون ایجاد شده است که در این مراکز به 
جز اهدای خون، امکان اهدای پلاسما، پلاکت و پذیره نویسی سلول های 

بنیادی وجود دارد.

کاهش  از  تهران  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
اجرای طرح کاهش  در محدوده ی  آلاینده ها  تولیدی  ۱۴ درصدی 
هفدهمین  حاشیه  در  آقایی  پورسید  داد.محسن  خبر  هوا  آلودگی 
این  بیان  با  خبرنگاران  جمع  در  حضور  با  نقل  و  حمل  نمایشگاه 
این دوره نمایشگاه ده ها شرکت حمل و نقلی حضور دارند  که در 
و  است  داخلی  نمایشگاه  این  در  شده  عرضه  تولیدات  همه  گفت: 
تهران  شهرداری  که  این  بیان  با  نیست.وی  خارجی  غرفه ای  هیچ 
تجهیزات  خرید  به  نسبت  داخلی  تولید  از  حمایت  راستای  در 
از  دیروز  ظهر  گفت:  می کند  اقدام  نمایشگاه  این  از  نیازش  مورد 
 ۱۰۰ تهران  شهرداری  که  شد  رونمایی  بوسی  مینی  دستگاه  یک 

دستگاه آن را خریداری کرده است.
این  بیان  با  تهران  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
خریداری  کشور  وزارت  کمک های  محل  از  بوسها  مینی  این  که 
ترافیک  درآمدهای طرح  محل  از  همچنین  کرد:  اظهار  است  شده 
همین  در  و  کنیم  اقدام  نقل  و  حمل  توسعه  به  نسبت  می بایست 
راستا تولید کنندگان می توانند برای رفع نیازهای شهرداری ها وام 
تشویق  موجب  مساله  این  که  کنند  دریافت  درصد   ۴ سود  نرخ  با 

است.پورسید  شده  گذاری  سرمایه  برای  خصوصی  شرکت های 
مطرح شده  اقدامات  و  دوده  فیلتر  نصب  مورد  در  همچنین  آقایی 
در مورد کارایی آن گفت: فیلتر دوده و نصب آن بر اساس ضوابط 
بالا  قوانین  طبق  که  چرا  نیست  اختلافی  موضوع  و  است  کشوری 
شود.  نصب  دیزلی  خودروهای  روی  بر  دوده  فیلتر  باید  دست 
نوشته  شهرداری  به  اعتراضی  نامه ای  بهداشت،  وزارت  نیز  اخیرا 
فیلتر  مورد  در  خود   تکالیف  انجام  در  شهرداری ها  چرا  که  است 
قید  آنها  برای  را  خود  پاسخگویی  نیز  ما  که  کردند  کوتاهی  دوده 
به  تحریم ها سبب  و  مالی  منابع  داشتیم که کمبود  عنوان  و  کرده 
در حال  که  است، هر چند  فیلتر دودی شده  نصب  افتادن  تعویق 
 ۵۰ فیلترهای  نسبت  همین  به  و  شده  خریداری  فیلتر   ۵۰ حاضر 
تایی بعدی نیز بر روی اتوبوس ها نصب می شود.معاون حمل و نقل 
همه  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  تهران  شهرداری  ترافیک  و 
نیازهای شهرداری تهران توسط شرکت های داخلی رفع می شود یا 
نه؟ افزود: ما با هیچ شرکت خارجی برای تامین تجهیزات قرارداد 
اما  هستند  داخلی  ما  قرارداد  مورد  شرکت های  همه  و  نبسته ایم 
از یک شرکت خارجی قطعه وارد کند  این که یک شرکت داخلی 

ندارد. کشور  از  خارج  خرید  تهران  شهرداری  اما  نمی دانیم  را 
با  هوا  آلودگی  کاهش  در  ترافیک  تاثیر  مورد  در  آقایی  پورسید 
بیان این که تا رسیدن به شرایط آرمانی هوای پاک ، فاصله داریم 
با  گفت:  است  داده  کاهش  را  ترافیک  و  آلودگی  ترافیک  طرح  اما 
شده  بهتر  هوا  کیفیت  وضعیت  هوا  آلودگی  کنترل  طرح  اجرای 
است و گزارش شرکت کنترل ترافیک نشان می دهد که ۱۴ درصد 

یافته است. تولید آلایندگی کاهش 
وی در واکنش به سخنان هادیانفر رئیس پلیس راهور ناجا در 
مورد لزوم اصلاح و توقف طرح جدید ترافیکی ادامه داد: هفته ناجا 
است و معمولا در این هفته به هم تبریک می گوییم و نباید به مسائل 
پیشنهادی  کسی  هر  که  است  این  کلیات  اما  شود  توجه  حاشیه ای 
دارد، باید آن را به شورای ترافیک ببرد و در آنجا کمیته کارشناسی 
بررسی کند و هر حکمی که شورای ترافیک بدهد برای شهرداری لازم 
الاجراست اما اجرای این طرح با امضای ناجا بوده و الان که مسئولان 
روز  که  این  بیان  با  دارد.وی  متفاوتی  نظر  اظهار  آن عوض شده اند، 
پلیس  شده  مطرح  ایرادات  برای  ترافیک  شورای  جلسه  پنجشنبه 
تشکیل شد گفت: هنوز به جمع بندی دقیقی در این رابطه نرسیدیم.

 ۲۰۸۰ تحصیل  از  استثنایی  پرورش  و  آموزش  سازمان  رئیس 
دانش آموز اوتیسم در مدارس عادی و خاص خبر داد و گفت: ابزارهای 
تشخیصی استانداردسازی باعث شد بتوانیم بچه ها را به خوبی در طرح 

سنجش شناسایی کنیم.
مجید قدمی با بیان اینکه در حال حاضر ۲۰۸۰ دانش آموز اوتیسم 
در مدارس ویژه اوتیسم و ۲۱۰ دانش آموز در قالب آموزش فراگیر در 
مدارس عادی مشغول به تحصیل هستند گفت: کار بسیار مشکلی است 
که یک کودک مبتلا به اوتیسم کنار بچه های عادی بنشیند، اما اتفاق 

افتاده  و به دنبال بهبود عملکردی این دانش آموزان هستیم.
وی افزود: هدف گذاری ما دایر شدن ۳۲ مدرسه اوتیسم در ۳۲ 

استان کشور است، البته در کلانشهرها چون تهران و اصفهان بیش از دو 
یا سه مدرسه را داریم.

تقویت  به  استثنایی  پرورش  و  آموزش  سازمان  رئیس 
تشخیصی  ابزارهای  گفت:  و  کرد  اشاره  نیز  تشخیصی  ابزارهای 
طرح  در  خوبی  به  را  بچه ها  بتوانیم  شد  باعث  و  استانداردسازی 
آموزان  دانش  سنجش شناسایی کنیم. همچنین کتاب های درسی 
نیز  چاپ  را  توانی ذهنی داشتند  اوتیسم که همزمان اختلال کم 

و به دستشان رساندیم.
همه  برای  را  اوتیسم  آموزان  دانش  مدرس  تربیت  افزود:  قدمی 
استان ها پیش بینی و برای هر استان یک متخصص تربیت کردیم. بیش 

امور  با همکاری مرکز  اوتیسم  از ۲۰ دوره و کارگاه آموزشی در حوزه 
بین الملل وزارتخانه و یونیسف برگزار و محتوای آموزشی مناسب را هم 

تولید کردیم.
وی با گلایه از عملکرد دانشگاه ها که بیشتر روی تشخیص اوتیسم 
کار می کنند تا محتوای آموزشی ویژه برای آنها گفت: آنچه که در سازمان 
استثنایی با توجه به پتانسیل و توانمندی های موجود انجام می دهیم 
پرورش  آموزش،  دانشگاه ها در حوزه  متاسفانه  بر روی محتواست.  کار 
و توانبخشی دانش آموزان اوتیسمی، فارغ التحصیلان توانمند در اختیار 
مدارس قرار نمی دهند و ایراد کار به دانشگاه فرهنگیان هم برمی گردد 

زیرا اکنون چنین نیرویی تربیت نمی کند.

معاون اول قوه قضاییه:
 دستگاه ها در شناسایی و برخورد 

با فساد پیش قدم باشند
معاون اول قوه قضاییه گفت: هر دستگاه در 
با آسیب ها، فساد و  زمینه شناسایی و برخورد 

همچنین ضعف ها باید پیش قدم باشد.
غلامحسین  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
محسنی اژه ای روز پنجشنبه در حاشیه برگزاری 
عالی  شورای  عمومی  اجلاس  سومین  و  بیست 
استان ها که در محل مجلس قدیم برگزار شد، 
در جمع خبرنگاران افزود: در این زمینه شوراها 
و شهرداری ها جایگاه مهمی دارند. درست است 
که شهرداری ها برای انجام وظایف شان نیاز به 
بودجه دارند اما نسبت به آن باید انضباط مالی و 
نسبت به نحوه تامین بودجه و مصرف آن توجه 

کامل را داشته باشند.
این  برگزاری  مسئولان  از  همچنین  وی 
همه  باید  امروز  گفت:  و  کرد  قدردانی  نشست 
شویم  بسیج  مردم،  به  رسانی  خدمت  برای 
و  هستند  خدمت  شایسته  مردم  این  که  چرا 
با  باشند که  را داشته  این همت  همه مسئولان 
کمترین هزینه و آسان تر به مردم خدمت کنند.
محسنی اژه ای تاکید کرد: در این نشست 
و  شود  استفاده  ها  ظرفیت  از  که  شد  تاکید 
خواسته شد که بعضی از قوانین که شاید ضعیف 
تذکر  آنها  به  اند  نشده  اجرا  اینکه  یا  شده  اجرا 
کل  بازرسی  مهم  وظایف  از  یکی  شود.  داده 
اجرای  نحوه  و  قوانین  اجرای  بر  تا  است  کشور 

آن نظارت کند.
در جمع  نیز  ها  استان  عالی  شورای  رئیس 
خبرنگاران گفت: در نشست امروز مواردی مطرح 
شد که یکی از آنها نظارت بر قوانین است که از 
و همچنین  است  ها  استان  عالی  وظایف شورای 
موضوع مدیریت شهری و واگذاری امور به مدیریت 
قوه  از  نشست  این  در  که  دیگری  مورد  محلی. 
قضاییه خواسته شد، این است که زمینه نظارت 
مدنظر  بودجه  بررسی  در  ها  استان  عالی  شورای 
قرار گرفته شود و قبل از تصویب بودجه، بودجه به 

نظر شورای عالی استان ها هم رسیده شود.
دیگر  موضوع  کرد:  تاکید  الویری  مرتضی 
مهمترین  که  است  اساسی  قانون   ۱۰۱ اصل 
زمینه  این  در  است.  تبعیض  منع  آن  کارکرد 
شورای عالی استان ها اعلام آمادگی می کند که 
قوه  و  دستگاه ها  دیگر  با  فساد  با  مبارزه  برای 

قضاییه همکاری های لازم را انجام می دهد.

امسال قیمت دارو تغییر عمده ای 
نخواهد داشت

بر  تاکید  ضمن  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس 
اینکه متوسط افزایش قیمت دارو از متوسط نرخ 
تورم پایین تر است، گفت: در سال جاری افزایش 

قابل توجهی در قیمت دارو نخواهیم داشت.
دکتر محمدرضا شانه ساز ،  با اشاره به آغاز 
اخیر،  دو سال  دارو طی  قیمت  اصلاح  تغییرات 
گفت: در دوسال گذشته به دنبال تغییرات نرخ 
ارز بویژه در اقلام وارداتی حدود ۳۰ تا ۴۰ درصد 
دارو، نرخ ارز مرجع گرفته و مابقی با ارز نیمایی 

یا آزاد وارد می شود.
وی با تاکید بر اینکه عمده تغییرات قیمتی 
شده  انجام  گذشته  سال  یک  در  دارو  حوزه  در 
است،  تصریح کرد: اینکه خوشبختانه امروز دیگر 
کمبود نگران کننده ای در حوزه دارو وجود ندارد 
به این دلیل است که تغییر قیمت را پشت سر 
قیمتی  تغییرات  جاری  سال  در  و  گذاشته ایم 

نسبت به سال گذشته بسیار کمتر خواهد بود.
اینکه  به  اشاره  با  بهداشت  وزیر  معاون 
متوسط افزایش قیمت دارو از متوسط نرخ تورم 
پایین تر است، ادامه داد: از آنجایی که داروهای 
خارجی ارزبری دارند، تغییر قیمت بر آنها لحاظ 

شده تا دچار مشکل در تامین دارو نشویم.

شناسایی بیش از ۷۰۰ نوع مخدر در 
دنیا

معاون اطلاعات و عملیات پلیس مواد مخدر 
اعلام کرد : بر اساس اعلام سازمان ملل در حال 
ماده مخدر در سراسر  نوع  از ۷۰۰  بیش  حاضر 

دنیا شناسایی شده است.
برنامه  یک  در  کریمی  مجید  سرهنگ 
اینکه در سال جاری، هوشمند  بیان  با  رادیویی 
گفت:  گرفت،  قرار  کار  دستور  در  پلیس  سازی 
مخدر  مواد  تحلیل  و  تجزیه  و  آنالیز  آزمایشگاه 
اندازی  راه  مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  توسط 
در  راستا  این  در  آزمایشی  شبکه  یک  و  کرده 
سراسر کشور ایجاد شده است. هدف این شبکه 
است  مواد مخدری  انواع  آزمایشگاهی شناسایی 
که به روز تولید و از کشورهای دیگر وارد ایران 
می شود و در واقع هر روز شاهد نوع جدیدی از 

مواد مخدر بسیار خطرناک هستیم.
وی اشاره کرد: بر اساس اعلام سازمان ملل 
در حال حاضر بیش از ۷۰۰ نوع ماده مخدر در 
برای همین  و  است  دنیا شناسایی شده  سراسر 
حرکت  علمی  کار  سمت  به  ایران  در  پلیس 
راه  مخدر،  مواد  این  شناسایی  با  تا  است  کرده 
مان  همکاران  اختیار  در  را  آن  با  مقابله  های 
و  اطلاعات  دهیم.معاون  قرار  کشور  سراسر  در 
از فضای  استفاده  به  پلیس مواد مخدر  عملیات 
مجازی برای قاچاق مواد مخدر و ترویج استفاده 
از آن اشاره و بیان کرد: در چند سال گذشته این 
موضوع مورد توجه قاچاقچیان قرار گرفته است 
و به همین جهت بخش ویژه ای برای مبارزه با 
این  در  و  ایم  داده  تشکیل  مخدر  مواد  فروش 
راستا شبکه های اجتماعی و به طور کل فضای 
مجازی را رصد می کنیم تا از  مصرف و تبادل 
به  کنیم.وی  جلوگیری  فضا  این  در  مخدر  مواد 
فعالیت های علمی پلیس مبارزه با مواد اشاره و 
اظهار کرد: پلیس در این حوزه با مراکز علمی و 
بنیان  آموزشی مانند دانشگاه ها و مراکز دانش 
قالب  در  و  ایم  کرده  امضا  را  هایی  نامه  تفاهم 
با آنها کار می  طرح های صنعتی و غیرصنعتی 
در  که  کسانی  همه  از  راستا،  همین  در  کنیم. 
با  کنند،  کمک  پلیس  به  توانند  می  حوزه  این 
که  در صورتی  و  بگیرند  تماس  انتظامی  نیروی 
ایده جدید و دستگاهی برای مبارزه با مواد مخدر 
دارند، به پلیس مبارزه با مواد ناجا مراجعه کنند.

افزایش ارتباطات غیرحضوری ایثارگران با 
بنیاد شهید و امور ایثارگران

شهید  بنیاد  مراجعات  و  ارتباطات  مدیرکل 
و امور ایثارگران از افزایش ارتباطات غیرحضوری 

ایثارگران با بنیاد شهید و امور ایثارگران خبر داد.
ایثارگران،  امور  و  شهید  بنیاد  گزارش  به 
»بهروز بزرگی« در همایش مدیران کل استانی و 
معاونین بنیاد شهید و امور ایثارگران در خصوص 
بنیاد  مراجعات  و  ارتباطات  اداره کل  فعالیت های 
سال  نخست  ماهه   ۶ در  ایثارگران  امور  و  شهید 
۱۳۹۸ گفت: کاهش مراجعات حضوری ایثارگران 
و افزایش تماس های تلفنی در کل کشور به صورتی 
ارتباطات  میزان   ۱۳۹۷ سال  به  نسبت  که  بوده 
حضوری ۱۵ درصد کاهش و میزان ارتباطات تلفنی 

۲۵ درصد افزایش داشته است.
میز  استقرار  کارگروه  تشکیل  افزود:  وی 
خدمت، برگزاری جلسات، تلاش در راستای بهبود 
استقرار میز خدمت و کاهش مراجعات به داخل 
طبقات از جمله دیگر اقداماتی بوده که نتیجه آن 
خدمت  میز  در  مراجعات  درصد   ۷۵ پاسخگویی 

ستاد بوده است.
استان ها،  و  ستاد  عملکرد  ارزیابی  حوزه  در 
در  شهروندی  حقوق  به  مربوط  مستندات  درج 
سیستم جامع مدیریت عملکرد ریاست جمهوری 
منجر به کسب رتبه برتر در شاخص های عمومی 
و اختصاصی برای بنیاد در جشنواره شهید رجایی 

شد.
شهید  بنیاد  مراجعات  و  ارتباطات  مدیرکل 
نحوه  شیوه نامه  اجرای  )هاتف(  ایثارگران  امور  و 
در سطح کشور  کارکنان  تنبیه  و  تقدیر  تشویق، 
کارکنان  از  نفر  از ۶۳۳  تقدیر  مراسم  برگزاری  و 
منتخب بنیاد در استان ها و ستاد مرکزی را از دیگر 
فعالیت های صورت گرفته این مجموعه دانست و 
گفت: عملکرد استان ها در خصوص ثبت و رسیدگی 
به  تخصصی  حوزه های  بخش  در  درخواست  به 
صورت منظم مورد پایش قرار گرفته و به مشکلات 

استان ها در این زمینه پاسخ داده شده است.
بزرگی اتصال بنیاد به سامانه مدیریت خدمات 
شهروندان  رضایت  ارزیابی  و  اجرایی  دستگاه های 
منظور  به  کشور  استخدامی  و  اداری  سازمان 
نظرسنجی از میزان رضایت جامعه هدف و تعامل و 
برگزاری جلسه با رییس اداره امور دولت الکترونیک 
استقرار  در خصوص  استخدامی  و  اداری  سازمان 
دولت الکترونیک در سازمان را از دیگر فعالیت های 
اداره کل ارتباطات و مراجعات بنیاد شهید و امور 

ایثارگران عنوان کرد.
وی در ادامه به تشریح اقدامات مورد انتظار 
از ادارات کل استانی بنیاد شهید و امور ایثارگران 

پرداخت.

 کمبود جدی محیط بان 
در استان تهران

استان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
اولویت ما جلوگیری  اینکه  به  تهران ضمن اشاره 
از زمین خواری است، گفت: در حوزه محیط بانی، 

استان تهران با کمبودهای زیادی مواجه است.
سعید محمودی در بازدید از منطقه حفاظت 
شده ورجین و در جمع محیط بانان این منطقه 
گفت: منطقه شمیرانات به دلیل شرایط خاص خود 
مهمترین منطقه استان تهران و قطعا شرایط آن با 
دیگر مناطق استان متفاوت است و به همین دلیل 

اهمیت ویژه ای دارد.
اداره کل حفاظت محیط  اینکه  بیان  با  وی 
برنامه ویژه ای برای حفاظت  زیست استان تهران 
منطقه ورجین دارد، اظهار کرد: ما اینجا به دنبال 
این هستیم که حتی یک وجب از اراضی این منطقه 
مورد تصرف قرار نگیرد و از عرصه ها به صورت تمام 

و کمال حفاظت کنیم.
اول  اولویت  اینکه  به  اشاره  با  محمودی 
جلوگیری از هرگونه زمین خواری و دست اندازی 
به عرصه هاست و باید همه محیط بانان برای این 
هدف تلاش کنند، ادامه داد: البته در حوزه محیط 
بانی استان تهران با کمبودهای زیادی مواجه است 

و باید تلاش برای رفع این کمبودها بیشتر شود.

همسر کاووس سیدامامی از ایران رفت
مریم ممبینی همسر کاووس سیدامامی متهم 
پرونده معروف به فعالان محیط زیستی که بهمن 
دستور  رفع  با  کرد،  اوین خودکشی  در  سال ۹۶ 
قضایی مبنی بر ممنوعیتش برای خروج از کشور، 

از ایران رفت.
کاووس  همسر  وکیل  پیام درفشان 
به خبرنگار قضایی  این خبر  اعلام  با  سیدامامی 
ایرنا اظهار کرد: بر اساس طرح و پیگیری مساله 
دادسرای  و  تهران  دادستانی  مرکزی  بخش  در 
انتظامی قضات و پیرو مذاکرات انجام گرفته بین 
و سرپرست  قضات  انتظامی  دادسرای  مسئولین 
دادسرای اوین به عنوان مقام قضایی صادرکننده 
مسئول  امنیتی  نهاد  و  ممنوع الخروجی  دستور 
پرونده، دستور رفع ممنوع الخروجی موکل صادر 

شد.
راستا  این  در  افزود:  دادگستری  وکیل  این 
موکل با اخذ گذرنامه به صورت قانونی و بدون ایجاد 
هرگونه مشکل و مانع از کشور خارج و نزد فرزندان 
خود به کانادا رفته است که بنا بر تصمیم خودشان 
بعد از خروج از کشور، مساله به من اعلام شد و 
اکنون بنا بر اهمیت مساله و احترام به افکار عمومی، 

کلیت سیر امر منعکس می شود.
کاووس سید امامی استاد دانشگاه امام صادق 
)ع( و از فعالان محیط زیستی بود که اوایل بهمن 
۹۶ به همراه چند نفر دیگر از فعلان محیط زیستی 
بازداشت و بر اساس آنچه از مسئولان قضایی اعلام 
و  کرد  خودکشی  اوین  زندان  در  بهمن  شد، ۱۹ 

درگذشت.
برای  پرونده  تشکیل  و  قضیه  این  دنبال  به 
فعالان محیط زیستی، مریم ممبینی همسر ماووس 
سیدامامی نیز با دستور مقام قضایی ممنوع الخروج 
شد و چند مرتبه نیز از او به عنوان مطلع تحقیق 
ممبینی  ممنوع الخروجی  دستور  آمد.  عمل  به 
وی  وکلای  که  شد  تمدید  دوباره   ۹۷ سال  دی 
و  صادر  عنوان  به  امنیت  دادسرای  سرپرست  از 
تمدیدکننده دستور ممنوع الخروجی به دادسرای 
انتظامی قضات شکایت کردند تا اینکه دستور مزبور 

رفع شد.
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